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Protokół Nr ORN.0012.3.2.2018 
posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej,  

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 22 lutego 2018 r. 
 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu uczestniczył: 

 Burmistrz – Wacław Olszewski. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił jego porządek:  

 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.3.1.2018 nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 4 członków) przy 3 głosach za i 1 głosie wstrzymującym przyjęła 

protokół Nr ORN.0012.3.1.2018 posiedzenia komisji odbytego w dniu 23 stycznia 2018 r. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że do porządku obrad sesji zostanie wprowadzony jeszcze jeden projekt 

uchwały. Jutro zostanie on przygotowany i zaopiniowany przez kancelarię prawną.  

W związku z tym, że Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji będzie składać wnioski  

o pozyskanie środków z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko, a terminy 

naborów uległy zmianie trzeba poprawić wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018-2023. Uchwała zostanie 

szczegółowo omówiona na sesji. 
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Stanowisko w sprawie uwzględnienia miasta Olecko w układzie komunikacji kolejowej 

Polski północno-wschodniej. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

powiedział, że firma, która ma wykonać koncepcję przebiegu linii kolejowej Rail Baltica  

E 75, czyli drugiego odcinka od Ełku do Trakiszek do granicy państwa, zorganizowała w Ełku 

spotkanie. Miało one na celu zasięgnięcie opinii od społeczności lokalnej, co do przebiegu tej 

trasy. Nowoczesna linia międzynarodowa w przyszłości będzie przebiegać od Helsinek przez 

Warszawę aż do Berlina. Pociągi będą zatrzymywać się w Ełku, a później na Litwie. Jest  

5 koncepcji przebiegu tej trasy. Wobec tego, że będzie to duża i kosztowna inwestycja, 

przygotowano stanowisko Rady w tej sprawie, które po konsultacjach z radnymi nabrała 

ostatecznego kształtu. Rada Miejska w Olecku w § 2 wnosi: ,,o uwzględnienie Olecka  

w bezpośrednim przebiegu linii kolejowej E75”. Wiadomo, że przez Olecko ta linia nie 

będzie przebiegać, ponieważ trzeba byłoby robić w Olecku nawrót. Linia ta przetnie naszą 

gminę od strony Kijewa i później między Osiedlem Lesk, a Wieliczkami pójdzie dalej. Jeżeli 

zostanie wybrany wariant nie przebiegający bezpośrednio przez miasto Olecko, to Rada 

Miejska wnosi o: 

 Budowę peronu w miejscu najbliżej położonym i jednocześnie najlepiej 

skomunikowanym z Oleckiem. Chodzi o to, że po tych torach mogłyby jeździć nie 

tylko pociągu międzynarodowe, ale również osobowe. 

 Modernizację i dołączenie do linii kolejowej E 75 linii kolejowej Nr 39 Olecko-

Suwałki na odcinku od Olecka do miejsca włączenia się linii do nowoprojektowanej 

E 75.  

 Uwzględnienie remontu dworca PKP w Olecku wraz z wykonaniem przejścia pieszo-

rowerowego, będącego połączeniem ulicy Produkcyjnej i Kolejowej. 

 Uwzględnienie modernizacji i dołączenia do linii kolejowej E 75 odcinka czynnej linii 

kolejowej E 41 na odcinku Olecko-Gołdap (Granica Państwa). Gdyby powstała ta linia 

to rozwinąłby się transport towarowy m.in. przewóz żwiru. 

 Przeprowadzenie szerokich konsultacji społecznych, które na etapie sporządzania 

projektu i późniejszej budowy linii kolejowych na terenie Gminy Olecko pozwolą na 

uwzględnienie wszystkich potrzeb społeczności lokalnej, zarówno przedsiębiorców 

jak i mieszkańców. 

 Stanowisko przekaże Burmistrz Olecka Ministrowi Infrastruktury, Marszałkom Sejmu 

i Senatu RP, Sejmową Komisji Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej, 

Parlamentarzystom Sejmu i Senatu z Warmii i Mazur, Wojewodzie Warmińsko-

Mazurskiemu, Marszałkom Województwa Warmińsko-Mazurskiego, Samorządom 

subregionu EGO oraz inwestorom – Polskim Kolejom Państwowym, Polskim Liniom 

Kolejowym i firmie TPF Sp. z o.o. opracowującej studium wykonalności linii 

kolejowej E75 Ełk - Trakiszki (Granica państwa). 

 

Członek Komisji – Robert Smyk  

powiedział, że trasa ta jest częściowo rozebrana, brakuje torów. Z ekonomicznego punktu 

widzenia tańsze jest zrobienie drogi niż ułożenie torów. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski  

powiedział, że w Gołdapi odbyło się spotkanie Stowarzyszenia EGO Kraina Bociana. 

Proszono o to, aby w naszym stanowisku znalazł się ten zapis. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  
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Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt Stanowiska 

w sprawie uwzględnienia miasta Olecko w układzie komunikacji kolejowej Polski północno-

wschodniej. 

 

a) wzniesienia pomnika; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

powiedział, że w budżecie gminy znajduje się inwestycja pt. ,,Budowa ławeczki 

Panasewicza”. W wyniku rozmów i korespondencji z Panem Panasewiczem, ustalono, że 

ławeczka zostanie zlokalizowana w centrum miasta na placu. Pan Panasewicz prosił, aby 

gotowy projekt przedstawić mu do akceptacji. Pan Panasewicz ma na imię Jan, ale dla 

wszystkich jest znany jako Janusz. Wyraził on zgodę, aby pomnik nosił tytuł ,,Ławeczka 

Janusza Panasewicza”. Jeżeli uchwała zostanie przyjęta to przystąpimy do dalszej realizacji 

tego zadania. 

 

Członek Komisji – Marian Prusko  

zapytał, czy wiadomo coś więcej, jak będzie wyglądać ławeczka. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że na ławeczce będzie siedząca postać. 

 

Członek Komisji – Marian Prusko  

zapytał, z czego będzie wykonana ławeczka. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że z brązu tak jak w Augustowie ławeczka Beaty z Albatrosa.  

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

przekazał Burmistrzowi zdjęcie z opisem ławeczki ks. Twardowskiego zlokalizowanej  

w Warszawie do ewentualnego wykorzystania. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

powiedział, że niezgodne jest z jego światopoglądem stawianie pomników osobom żyjącym,  

w związku z czym wstrzyma się przy głosowaniu. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie wzniesienia pomnika. 

 

b) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

podmiotów oświatowych prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego lub osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

powiedział, że jest to projekt uchwały dostosowujący zapisy do zmiany ustawy z dnia  

27 października 2017 roku o finansowaniu zadań oświatowych. Ustawa weszła w życie od 

stycznia br. Niewiele się różni od uchwały dotychczas obowiązującej. Opisane jest w niej, kto 
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ma prawo do dotacji, tryb udzielania i rozliczania, tryb i zakres kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji. Uchwała zawiera odpowiednie formularze.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

zapytał, jak zaopiniowała projekt uchwały Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, 

Sportu i Rekreacji. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że Komisja Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych 

prowadzonych przez osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego lub osoby 

fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

 

c) emisji obligacji komunalnych; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

powiedział, że Rada Miejska zatwierdzając budżet gminy na 2018 rok również podjęła 

decyzję o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej. Podjęto decyzję o pokryciu deficytu 

występującego w 2018 roku kredytem. Nie chcemy zaciągać kredytu, ponieważ jest on 

zawsze na gorszych warunkach niż sprzedaż obligacji komunalnych. Za zgodą Rady Miejskiej 

gmina ma prawo emisji obligacji komunalnych. Oprocentowanie obligacji jest stałe. Zostanie 

wyemitowane 7 tysięcy obligacji każda po 1 000,00 zł, czyli łącznie na kwotę 7 000 000,00 

zł. Obligacje byłyby 7,8,9 i 10 letnie, czyli spłacone zostaną po 7 latach zaczynając od 2025 

roku.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk  

zapytał, czy poprzednie obligacje zostały spłacone. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że nie wszystkie, ale znacząca ilość. 

 

Innych pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie emisji obligacji 

komunalnych. 

 

d) zmiany uchwały Nr XL/377/10 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 maja 2010 roku 

w sprawie emisji obligacji komunalnych; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

powiedział, że w 2010 roku podjęto uchwałę na wyemitowanie obligacji na budowę Hali 

widowiskowo-sportowej Lega na kwotę 23 300 000,00 zł w 8 seriach. Zmiana tej uchwały 

była w 2015 roku i dotyczyła przesunięcia spłaty tych obligacji z roku 2015 na roku 2024. 

Przyjęty WPF przy uchwalaniu budżetu uwzględnił to, że 2 000 000,00 zł, które miały być 
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wpłacone w 2018 przesuwamy na rok 2025. Pozostałe obligacje, które miały być spłacane  

w poszczególnych latach, podjęte w uchwale 2010 roku, są spłacane.  

Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/377/10 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 maja 

2010 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

 

e) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

powiedział, że dochody zwiększa się o 1 886 632,00 zł i o taką samą kwotę zwiększa się 

wydatki. 

Dochody: 

1. W dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa 

Otrzymano dofinansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego w kwocie 339 027,00 

zł na przebudowę budynku w Rosochackie 30. Jest to stary budynek, w którym po 

przebudowie powstanie 5 lokali socjalnych. W budżecie zostały zabezpieczone 

również środki na ten cel. 

2. W dz. 801 – Oświata i wychowanie 

Zwiększa się plan dochodów o 617,00 zł, ponieważ zostało zniszczone ogrodzenie  

w Szkole Podstawowej Nr 4 i z ubezpieczenia dostaliśmy ww. kwotę. 

3. W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Wprowadza się plan dotacji celowej w wysokości 1 517 560,00 zł w ramach programu 

RPOW W-M na lata 2014-2020 na realizację projektu pn. „Ochrona bioróżnorodności 

fauny i flory występującej w dorzeczu rzeki Lega i zlewni jeziora Oleckie Wielkie”. 

4. W dz. 921 –  Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Wprowadza się plan dotacji celowej w wysokości 29 428,00 zł w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na zrealizowany w 2017 roku projekt pn. „Przebudowa 

świetlicy w Kukowie”.  

 

Wydatki: 

1. W dziale 600  –  Transport i łączność, dokonuje się zmian na: 

a) W rozdz. 60014 – drogi publiczne powiatowe, zmniejsza się plan na pomoc finansową 

dla Powiatu Oleckiego o 1 052 503,00 zł. Jest to dotacja jaką mieliśmy przeznaczyć na 

dwie drogi powiatowe:  

  „przebudowa drogi powiatowej nr 1746N na odcinku Cichy-Duły” o 857 866,00 

zł, 

 „przebudowa drogi powiatowej nr 1814N Jaśki-Dobki w m. Jaśki” o 194 637,00 

zł. 

W związku z tym, że wnioski, które zostały złożone do tzw. ,,schetynówek” otrzymały zbyt 

małą ilość punktów, zadania inwestycyjne nie będą realizowane w tym roku.  

b) W rozdz. 60016  – drogi publiczne gminne, dokonuje się zmian: 

 zwiększa się o 3 500,00 zł na remont drogi Jaśki-Duły (przeniesienie w ramach 

FS); 

 z pieniędzy, które miały zostać przeznaczone dla powiatu, wprowadza się zadanie 

inwestycyjne „budowa ulicy Dębowej, Grabowej i Kasztanowej” z planem  

1 100 000,00 zł. Jest to odcinek, który nie został utwardzony. Po jego wykonaniu 

wszystkie drogi na tym osiedlu zostaną utwardzone; 

  „budowa drogi gminnej Dąbrowskie – dr. wojewódzka nr 653” zmniejsza się plan  

o 287 609,00 zł. Jest to zadanie, które gmina planowała realizować w ramach 
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Programu Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej, ale nie otrzymała 

dofinansowania. 

c) W rozdz. 60017  –  drogi wewnętrzne, dokonuje się zmian: 

 na zadaniu inwestycyjnym „budowa drogi od ul. 11-go Listopada  

do ul. Produkcyjnej” (projekt techniczny). W wyniku ogłoszonego przetargu na 

realizację projektu technicznego wyłoniono wykonawcę, ale jest on  

o 27 170,00 zł droższy niż zakłada plan; 

 wprowadza się zadanie inwestycyjne „modernizacja drogi wewnętrznej przy  

ul. Parkowej” z planem 48 300,00 zł; 

 zwiększa się plan wydatków bieżących o 11 070,00 zł z przeznaczeniem  

na wykonanie barierek na drogach wewnętrznych przy ul. Norwida, Dąbrowskiej  

i Żeromskiego. 

2. W dz. 700  –  Gospodarka mieszkaniowa, zwiększa się plan o 339 027,00 zł na zadanie 

inwestycyjne „przebudowa budynku mieszkalnego Rosochackie 30”. Są to środki 

uzyskane z Banku Gospodarstwa Krajowego; 

3. Działalność usługowa, zwiększa się plan na zadaniu inwestycyjnym pn. „modernizacja 

cmentarzy komunalnych” o 100 000,00 zł z przeznaczeniem na wykonanie alejek  

i ogrodzenia cmentarza. Na cmentarzu komunalnym przy ul. Gołdapskiej zostanie 

wykonane nowe ogrodzenie oraz na obu cmentarzach zostaną wykonane alejki. 

4.  W dz. 750 – Administracja publiczna, dokonuje się zmian: 

a) przenosi się plan wydatków inwestycyjnych do bieżących w kwocie 11 350,00 zł 

przeznaczony na zakup reklam wielkoformatowych (balon, banner) w związku  

ze zmianą przepisów związanych z zaliczaniem do środków trwałych wydatków 

przekraczających 10 000,00 zł. Do tej pory za środki trwałe uważane były te, których 

wartość przekraczała 3 500,00 zł. Od 1 stycznia 2018 roku zmieniły się przepisy i za 

środek trwały uważa się te, którego wartość wynosi minimum 10 000,00 zł. Dlatego  

z wydatków inwestycyjnych należy przenieść do wydatków bieżących. 

b) Zmniejsza się plan wydatków bieżących o 600,00 zł w wyniku zmiany przedsięwzięcia 

z Funduszu Sołeckiego Duły. 

5. W dz. 801 – Oświata i wychowanie, dokonuje się zmian: 

a) zwiększa się plan wydatków bieżących w Szkole Podstawowej Nr 4 z przeznaczeniem 

na wymianę 48 okien 67 000,00 zł oraz materiały na naprawę ogrodzenia 617,00 zł. 

b) przenosi się plan wydatków inwestycyjnych do bieżących w kwocie 10 000,00 zł 

przeznaczonych na zakup kserokopiarek do SP w Kijewie (5 000,00 zł)  

i SP w Judzikach (5 000,00 zł). 

6. W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, dokonuje się zmian:  

a) zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o kwotę z dofinansowania 1 517 560,00 

zł na zadaniu inwestycyjnym pn. „Ochrona bioróżnorodności fauny i flory 

występującej w dorzeczu rzeki Lega i zlewni jeziora Oleckie Wielkie”, 

b) zmniejsza się plan wydatków bieżących o 2 900,00 zł w wyniku zmiany 

przedsięwzięcia FS Duły, 

c) w związku ze zmianą przepisów dotyczących środków trwałych, przenosi się plan 

wydatków inwestycyjnych do bieżących w kwocie 6 000,00 zł przeznaczonych na 

zagospodarowanie skarpy przy ul. 11 Listopada, 3 500,00 zł – zakup i montaż lampy 

solarnej w Łęgowie (FS), 17 500,00 zł – na zakup i montaż wiat przystankowych  

(w tym 3 500,00 zł FS Łęgowo), 3 854,00 zł – doposażenie placu zabaw Szczecinki 

(FS), 4 979,00 zł – na zakup sprzętu na teren rekreacyjny w Jaśkach (FS),  

4 000,00 zł – na zakup namiotu ogrodowego w Judzikach (FS);  

d) wprowadza się plan wydatków bieżących w wysokości 16 000,00 zł z przeznaczeniem 

na sporządzenie analizy posiadanych przez spółki majątków, praw i obowiązków, 

wierzytelności i zobowiązań oraz niezbędnych dokumentów przy ewentualnym 

połączeniu.  
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7. W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Przenosi się plan z wydatków inwestycyjnych do bieżących w kwocie 5 500,00 zł 

przeznaczony na zakup altany wraz z wyposażeniem do miejscowości Dąbrowskie 

(FS) w związku ze zmianą przepisów związanych z zaliczaniem do środków trwałych 

wydatków przekraczających 10 000,00 zł. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił wniosek, aby przy okazji zagospodarowania skarpy przy starych delikatesach 

naprzeciwko apteki wykonać nowy pas zieleni między chodnikiem a ul. 11 Listopada. 

 

Innych wniosków, pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poinformował, że wszystkie pisma, które wpłynęły do biura Rady Miejskiej zostały 

przesyłane Radnym drogą mailową.  

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, kto będzie ustalał okręgi wyborcze. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że okręgi wyborcze ustala Rada Miejska po zaopiniowaniu przez delegaturę 

Krajowego Biura Wyborczego w Olsztynie. Okręgi będą identyczne jak te przed 

wprowadzeniem jednomandatowych okręgów wyborczych. Do KBW została wysłana 

propozycja. Będzie jeden okręg wyborczy na terenach wiejskich z 5 mandatami, natomiast  

w mieście będą trzy okręgi. W pierwszym okręgu będzie 6 mandatów, a w pozostałych dwóch 

po 5. 

 

Innych pytań do spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

prosił, aby w miarę możliwości służby sprzątające rozpoczęły porządkowanie miasta po zimie 

z liści, piasku itp. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że oczyszczanie miasta zostanie rozpoczęte jak odpuści mróz. 

 

 

 



 8 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 wnioskował, aby na nowym przejściu dla pieszych przy Placu Wolności zamontować 

żółte świecące znaki, co rozwiąże problem widoczności do czasu odświeżenia pasów. 

Podobnie należałoby zrobić w przypadku nowego przejścia na ul. Wojska Polskiego  

– prosił, by w tej sprawie zwrócić się do zarządcy drogi, 

 zgłosił wniosek, by zwrócić się do zarządcy drogi, aby wiosną na parkingu przy  

ul. Kościuszki/Mickiewicza (przy sklepie spożywczym) namalować niebieską kopertę 

dla osób niepełnosprawnych oraz wyznaczyć linie poziome dla samochodów 

parkujących. Linie poziome uporządkowałyby również problem przy przychodni. 

 

Komisja podjęła krótką dyskusję na temat czujników czadu. 

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłoszono. 

 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

    Protokołowała                                         Przewodniczący Komisji 

 

      Karolina Kuskowska                                                                    Leszek Olszewski 


